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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem végeznek átfogó szerhasználattal 
kapcsolatos kutatást Magyarországon? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években egyre népszerűbbé válltak a különböző designer drogok, melyek megbízhatatlan
forrásból származnak és súlyos egészségügyi veszélyt jelentenek a szerhasználók számára. Ennek
ellenére nem tudjuk pontosan, hogy évente hány ember veszti életét a szerhasználat miatt, hiszen
csak erre vonatkozó becslésekről tudunk. A probléma kezeléséhez tudnunk kell az érintettek számát
és területi eloszlását.

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Miért nem végeznek átfogó szerhasználattal kapcsolatos kutatást Magyarországon?
2. Miért nincs arra vonatkozó pontos adat, hogy évente hányan halnak meg szerhasználattól?

 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2024. január 18.
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